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Aanwezig: Joep van Genugten, Tineke Klerk, André Dijkshoorn, Jan de Bruijn, Ilse 

Hoogland, Inge Jansen, Kees van de Hoek, Marcel Sturkenboom, Joost van Herpen, Ine 

Kerkhof, Kees de Kruijf (VZ )en Paula Velders (verslag) 

 

Afwezig met Kennisgeving: Ago Salverda en Jan Hondelink 

 

1. Opening 

 

Kees opent de vergadering en heet iedereen welkom. Benadrukt dat deze vergadering 

een bijzonder karakter heeft vanwege de gemeenteraadsverkiezingen van volgend jaar 

op 19 maart 2014. We bespreken nu of en hoe we de samenwerking met GroenLinks 

aangaan. Gaan we door met de voorbereiding vaneen gemeenschappelijke kieslijst en 

een samenwerkingsovereenkomst, of niet. 

 

Alle aanwezigen stellen zich even kort voor. 

 

2. Verslag van de vorige ledenvergadering van 12 december 2012 

 

Hier zijn geen op en aanmerkingen over 

 

3.  Jaarrekening: 

 

Ine Kerkhof (penningmeester) deelt de jaarrekening uit en geeft een korte toelichting. Er 

is nu veel geld in kas en dat is goed omdat er volgend jaar verkiezingen voor de 

gemeenteraad  en voor Europa zijn. Het jaar daarop zijn de provinciale verkiezingen. Ook 

is er geld beschikbaar voor teambuilding en het opleiden van nieuwe (fractie)leden. 

 

Het jaarverslag is gecontroleerd en in orde gevonden door de kascommissie (Ago 

Salverda en Jan Hondelink) Ze hebben de benodigde papieren hiervoor getekend. De 

penningmeester wordt gedechargeerd 

 

Inge Jansen deelt het overzicht uit van de jaarrekening van de fractie ter kennisname. Er 

is voor komend jaar een negatief saldo begroot. 

 

Andere partijen hebben de mogelijkheid de jaarrekening van de fractie in te zien, dit 

wordt echter weinig gedaan. Onze fractie kijkt ook niet naar de jaarrekeningen van 

andere partijen. 

 

4. Afvaardiging naar het congres op 27 april 

 

Het Congres van de Partij van de Arbeid is dit keer in Leeuwarden. Belangrijke 

agendapunten op dit congres zijn de resolutie ‘Tussen leden en leiders’ over 

ledendemocratie binnen de partij, de congresvoorstellen voor kandidaatstelling en de 

resolutie ‘Over wat van Waarde is’ over de kracht als gemeenschap. 

 

Kees de Kruijf is verhinderd en vraagt of er iemand anders heen wil. . Ine Kerkhof had al 

aangegeven eventueel hierheen te gaan als niemand anders zou kunnen. De vergadering 

besluit aldus. 

 



Tineke Klerk vertelde over de bijeenkomst van het gewest van afgelopen zaterdag. In de 

gewestbijeenkomsten komen allerlei zaken ter sprake die over de provincie gaan. Nu 

specifiek over de kerntaken van de provincie. Lutz Jacobi 2e Kamerlid uit Friesland 

vertelde zeer bevlogen over het natuurbeleid dat de Tweede Kamerfractie 

nastreeft.)Verder wordt een opmerking gemaakt dat het Gewest een leuke site heeft. 

 

5. De verkiezingen in 2014 

 

21 januari 2014 moet de kieslijst ingediend worden. Na de zomervakantie zal voor ons 

een onafhankelijke kandidaatstellingscommissie met een voorstel komen voor onze eigen 

kandidaten. GroenLinks zal dat ook ongeveer zo doen, waarna de beide lijsten in elkaar 

geschoven zullen worden zodat een gezamenlijke kandidatenlijst ontstaat. 

 

Kees stelt de vraag of we een lijsttrekkersverkiezing willen houden. Alles afwegende 

(samenwerking met GroenLinks, aantal kandidaten) besluit de vergadering dat er geen 

lijsttrekkerverkiezing zal worden gehouden. 

 

Programmatisch liggen de 2 partijen dicht bij elkaar, dat blijkt ook wel uit de 

verkiezingsprogramma’s van 2010. . Het grootste punt van verschil is hoe de 2 partijen 

tegen de woningbouw binnen of buiten de rode zone aankijken. Echter in de praktijk 

blijkt dit geen probleem te vormen omdat de eerste jaren de bouwmogelijkheden binnen 

de rode contour ruimschoots voldoende zijn om in de woningbehoefte te voorzien. 

 

Eerst volgde een stevige, maar zeer inhoudelijke discussie over de voors en tegens van 

één lijst. Velen zijn kritisch hierover. Zien wel de voordelen van de grotere fractie die kan 

ontstaan. Sterkere achterban. Het is ook van groot belang kwalitatief goede kandidaten 

op de lijst te krijgen die ook daadwerkelijk in de fractie plaats willen nemen. Als nadelen 

werden genoemd het verlies aan eigen identiteit en aan herkenbaarheid. 

 

 Verder werd nog genoemd dat de lijsttrekker en de wethouder wel uit de zelfde partij 

kunnen komen. De fractievoorzitter en de wethouder mogen niet uit dezelfde partij 

komen. Aandacht moet nog komen over hoe om te gaan met voorkeursstemmen. Omdat 

in GroenLinks deze discussie nog niet geheel afgerond is (op 3 april gaat meen daarover 

verder), zal hier ook bij ons wellicht opnieuw naar gekeken moeten worden. 

 

Uiteindelijk ging het merendeel akkoord om verder te gaan met de samenwerking, 

waarbij duidelijk de eigen identiteit zichtbaar moet blijven. 

 

Als vraag werd nog wel genoemd dat in de samenwerkingsovereenkomst niets wordt 

gezegd over de financiën van de fractie. 

 

Hierna werd het verkiezingsprogramma besproken. Bijlage 7 

 

De verschillende onderdelen werden becommentarieerd. Kees vraagt om opmerkingen, 

aanvullingen en verbeteringen zodat de PvdA visie duidelijk doorklinkt, voor as weekend 

16/17 maart naar hem toe te sturen zodat dit meegenomen kan worden in de bespreking 

van de voorbereidingsgroep. 

 

 Opmerkingen werden gemaakt dat er weinig visie instond over hoe om te gaan met de 

wens vanuit de overheid om in te zetten op 100 000+ gemeenten. Laat duidelijk zien 

welke kant je op wilt als er daadwerkelijk samengegaan moet worden. Nu wordt mn de 

samenwerking gezocht op onderdelen met buurgemeenten. 

 



Kees van de Hoek gaat plaatsnemen in de kandidaatscommissie. Kees de Kruijf zal 

vragen of Ada Hofman, Ago Salverda hierin ook plaats willen nemen. Ook Joost Mink 

wordt hiervoor gepolst. Welke criteria een kandidaatslijst moet voldoen komt nog een 

voorstel over. (Bv Vrouw, Achterveld) 

 

Mbt tot de diverse profielen (wethouder, fractielid en fractievoorzitter) ook hier kunnen 

nog aanvullingen voor gedaan. MN ook beschikbaar op donderdagavond. 

 

7. Rondvraag 

 

Kees vd Hoek geeft de complimenten voor de voorbereiding vd vergadering 

 

8. Sluiting 

 

Kees de Kruijf bedankt de aanwezigen voor een goede en vruchtbare discussie 


